

24.02.2021

## LETTER OF RECOMMENDATION

Dina Elkina is the designer of the office renovation project for «Guardian Glass Ryazan», LLC.

By July 2018, the first stage was completed, covering 880 sq.m. After successful development of the design project and author's supervision, she has proved to be a creative, committed, responsible and diligent partner, ready to take into account all wishes of the customer and find an option that best suits the existing conditions and established requirements.

Based on the positive work experience, it was decided to continue cooperation with Elkina Dina and renovate the remaining area of the entire office. At the beginning of 2020, the second stage of repair work was successfully completed, covering about 500 sq.m.

When designing the interior with a total area of 1,500 sq.m., Dina took into consideration the existing style, while at the same time introducing new design solutions. Throughout 3 years the execution and implementation of the whole project was carried out at the highest level, and the office design was noted as one of the best designs among all Guardian Glass offices.

General Director of  
«Guardian Glass Services» LLC  
Rassudimova E.A.



24.02.2021

## РЕКОМЕНДАТЕЛЬНОЕ ПИСЬМО

Дина Элькина является дизайнером проекта реновации офиса ООО «Гардиан Стекло Рязань».

К июлю 2018 г. была реализована первая стадия, которая охватывала 880 кв.м. После успешной разработки дизайн-проекта и авторского надзора зарекомендовала себя как креативный, идейный, ответственный и исполнительный партнер, готовый учесть все пожелания клиента и найти вариант, наиболее подходящий имеющимся условиям и предъявленным требованиям.

На основании положительного опыта работы было принято решение продолжить сотрудничество с Элькиной Диной и произвести реновацию оставшейся площади всего офиса. В начале 2020 г. была успешно реализована вторая стадия ремонтных работ, охватывающая около 500 кв.м.

При разработке интерьера общей площадью 1500 кв.м Дина учитывала существующий стиль, в то же время внедряя новые дизайнерские решения. Исполнение и реализация всего проекта на протяжении 3 х лет проводились на высшем уровне, и дизайн офиса отмечен как один из самых лучших дизайнов среди всех офисов компании Guardian Glass.

Генеральный директор  
ООО «Гардиан Стекло Сервисис»  
Рассудимова Е. А.

